
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana a porady 
vedoucích kateder 

             dne 17. října 2012 
 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Tůma, doc. Malíř, dr. Kříž, doc. Hubálovský,   
doc. Bednařík, prof. Bílek, doc. Dohnal, Ing. Kostrová,  I. Lankašová 

Hosté: prof. Hynek – rektor UHK 

Omluveni: doc. Musílek, prof. Milková, dr. Kühnová 
 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy 
3) Zprávy  z oblasti studijní    
4) Informace z referátu zahraničí 
5) Práce výzkumných týmů PřF 
6) Finanční vyrovnání vzájemné výuky fakult, nové formuláře na UHK 
7) Různé 
 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana a vedoucích kateder. 

  

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Sjednocování studentských dotazníků stále probíhá. 

 Byl vytvořen kalkulační vzorec na Gaudeamus na příští rok. 

 Doplnění kontaktů na školy v rámci projektu Partnerská škola, doplnění inovace přednášek. 

 Čerpání institucionální podpory – proveden audit za rok 2011. 

 Vytváří se motivační systém pro stabilizaci, rozvoj doktorských programů, habilitačních práv a 

profesorských řízení na UHK. 

 Aktualizace Dlouhodobého záměru pro rok 2013 

 

 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Pan proděkan doc. Tůma provedl kontrolu výstupů SV za rok 2011. Konstatoval, že ne všichni tuto 

povinnost splnili. Dále informoval o rozporovaných výsledcích RIV, které se řeší s pí Turečkovou.  Je 

nutno vyčerpat finance SV letošního roku. Nadále trvá problém s vyčerpáním finančních prostředků 

na přístroje, které musí projít výběrovým řízením. Nutno případně podat písemnou žádost o změnu 

čerpání finančních prostředků.  

 

K bodu 3) – Zprávy  z oblasti studijní 

Pan proděkan dr. Musílek informoval o Radě studijních programů. PřF má nové programy, je nutno 

nahlásit složení RSP (min. 3, max. 5 členů). Dále informoval, že z MŠMT bylo zasláno nesouhlasné  



stanovisko Akreditační komise k žádosti o udělení akreditace bakalářskému studijnímu programu 

Chemie se studijním oborem Aplikovaná chemie. Podobně pod PdF bylo AK vydáno nesouhlasné sta-

novisko k našemu oboru Učitelství pro střední školy – informatika, naše požadované doplňující 

vyjádření již AK bylo odesláno. Nový studijní obor z katedry chemie se bude schvalovat na Vědecké 

radě dne 14. 11. 2012, nutno zaslat dr. Musílkovi do 22. 10. 2012. Dále informoval o přípravách akre-

ditace programů v anglickém jazyce. Byla provedena analýza neúspěšnosti studentů - důvodem je 

nedostatečný počet kreditů, studenti nesplní 2 x zapsaný předmět nebo studium zanechají sami. Dále 

informoval o tom, že od 24. 10. začíná program IQ UHK.  V jednání je skutečnost, zda ponechat stáva-

jící licenční smlouvy k závěrečným pracím, či toto zajistit jinak (přes eVŠKP), zda tyto práce zveřejnit 

celé nebo pouze na intranetu. 

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 

Pan proděkan prof. Bílek informoval o výběrových řízeních Erasmus jak pro učitele, tak pro studenty.  

Připomněl, že zaslání přihlášek končí 19. října 2012. Z IRP měli vyjet 4 studenti do Kanady, tento vý-

jezd se bohužel neuskutečnil, náhradou odjeli 3 studenti do Krakowa. Je nutno přidat další nabídku 

smluv mimo EU. Dále informoval o plnění aktualizace Dlouhodobého záměru PřF: 

- připravit k akreditaci odborný program pod fyzikou, pod didaktikou fyziky nelze podat, není 

absolvent, 

- výuka v AJ – zaslat nabídku předmětů, které již vyučujeme nebo budeme schopni vyučovat 

v AJ, 

- připravit k akreditaci Systematickou biologii a ekologii a Fyzikálně technická měření a výpo-

četní technika – ještě na AK nepodáno, ale je v řešení pro leden příštího roku 

- nabídka kurzů CŽV – zatím nesplněno 

 

 

K bodu 5) – Práce výzkumných týmů PřF 

Proběhla diskuse k postupu jejich práce, ke složení týmů, jejich doplnění nově nastoupivšími pracov-

níky na PřF a o případných úpravách pro příští rok. 

 

K bodu 6) – Finanční vyrovnání vzájemné výuky fakult, nové formuláře na UHK 

Vedoucí kateder dostali elektronicky požadavek na shrnutí toho, co učí pro jiné fakulty a naopak. Je 

připravován jednotný formulář na UHK Návrh na vyslání na zahraniční pracovní cestu. 

 

K bodu 7) – Různé 

Pan rektor prof. Hynek pogratuloval k získání akreditace doktorského studijního programu Biologie a 

získání reakreditací bakalářských i magisterských programů. Informoval, že změnou ministra se jeví 

jako reálné zvýšení financí do vysokých škol pro rok 2013. O výstavbě nové budovy PřF jednala komi-

se, která neshledala žádné rozpory. Proběhla kontrola z Finančního úřadu na projekt Přifino 

s kladným výsledkem. Navrhl, že by bylo vhodné připravit namísto oboru „Bezpečnost práce v nevý-

robní sféře“ nový studijní obor ve vazbě na hasičský sbor v HK, jeho vedení projevilo o nějaký takový 

obor zájem. Na závěr připomněl, že dne 14. 11. 2012 se koná společenský večer UHK.  

 

 

 

 



 

Úkoly: 

1. Nahlásit složení Rady studijních programů. 

      Termín: do 22. října 2012 Kdo: Vedoucí kateder   Komu:  proděkan dr. Musílek 

2. Zaslat akreditační materiály pro nový studijní bakalářský obor katedry chemie. 

Termín: do 22. října 2012  Kdo: Vedoucí katedry chemie  Komu:  proděkan dr. Musílek 

3. Pokračující úkol z minulého kolegia:  Formulář „Plán osobního a kariérního rozvoje pro rok 

2012/2013“. 

     Termín: do 31. října 2012  Kdo: Vedoucí kateder    

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


